
 
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης  

 

Θέμα: «Ανάγκη επανακαθορισμού του ρόλου της διαχειρίστριας 

εταιρείας στην ΒΙ.ΠΕ Ηρακλείου». 

 

Ο Βουλευτής, ν. Ηρακλείου ΣΥ.ΡΙΖ.Α - Προοδευτική Συμμαχία 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης), καταθέτει προς τον κ. Υπουργό 

Ανάπτυξης , αναφορά το ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου 

Ηρακλείου με το οποίο εκφράζει την έντονη ανησυχία του για την 

διαχείριση και το ρυθμιστικό καθεστώς της Βιομηχανικής Περιοχής 

Ηρακλείου, μεταξύ των οποίων πρωταρχική θέση έχουν η ασφάλεια και 

πολιτική προστασία της Βι.Πε. και των γειτονικών περιοχών με αφορμή 

το περιστατικό της πυρκαγιάς στο εργοστάσιο ξυλείας που έλαβε χώρα 

την Τρίτη 25/3. 

Επισυνάπτεται η επιστολή 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

 

Αθήνα, 28 Μαρτίου 2025 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1530

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/4/2025






